

Congress of Local and Regional Authorities of Europe

5th Session

Resolution 62 (1998)¹ on the draft European Landscape Convention

The Congress,

1. Referring to Recommendation 40 on the draft European Landscape Convention;
2. Instructs its Bureau to keep the Working Group on the draft European Landscape Convention in existence, together with its consultants, and to give it the following terms of reference:
 - a. to represent the Congress on any intergovernmental committee(s) which the Committee of Ministers instructs to consider the draft Convention and to participate in the negotiations to be held, notably on the definition of the Convention's monitoring and implementation procedures, with a view to involving the Congress in this procedure;
 - b. to pursue preparation of a multimedia CD-Rom designed to computerise the principles contained in the draft Convention appended to the Recommendation referred to in paragraph 1 above;
 - c. to meet if the tasks set out in sub-paragraphs a. and b. above should make that necessary.

1. Debated by the Congress and adopted on 27 May 1998, 2nd sitting (see doc. CG (5) 8, draft Resolution, presented by Mr F. Paour, on behalf of Mr P. Hitier, Rapporteur)

Congrès des pouvoirs locaux et régionaux de l'Europe

5^e Session

Résolution 62 (1998)¹ sur le projet de Convention européenne du paysage

Le Congrès,

1. Se référant à la Recommandation n^o 40 relative au projet de Convention européenne du paysage;
2. Charge son Bureau de garder en vie le Groupe de Travail sur la «Convention européenne du paysage» avec ses consultants et de lui confier comme mandat:
 - a. de représenter le Congrès au sein du ou des Comité(s) intergouvernemental(aux) que le Comité des Ministres chargera d'examiner le projet de Convention et de participer aux négociations qui auront lieu notamment sur la définition des procédures de suivi et de mise en œuvre de la Convention, en vue de la participation du Congrès à cette procédure;
 - b. d'accompagner la préparation d'un CD-Rom multimédia visant à transposer au plan informatique les principes contenus dans le projet de Convention figurant en annexe à la Recommandation mentionnée au paragraphe 1 ci-dessus;
 - c. de se réunir si les missions visées aux alinéas a. et b. ci-dessus le rendaient nécessaire.

1. Discussion par le Congrès et adoption le 27 mai 1998, 2^e séance (voir doc. CG (5) 8, projet de Résolution présenté par M. F. Paour, au nom de M. P. Hitier, Rapporteur).